

# Pro-Kit Bravo Lime Remover

## Description:

Bravo Lime Remover is a concentrated acidic cleaner for descaling of dishwashing machines and removing lime scale from kitchen equipments.

## 產品說明：

Bravo 去垢劑是超濃縮酸性清潔劑，它可以清除洗碗碟機上的污漬及去除廚房用具中的水垢。



## Benefit: 優點：

### Better Equipment Protection

保護工具

It helps to protect the equipment by effectively remove the lime scale accumulated in the equipment.

有效去除積聚在工具中的水垢，可以幫助保護工具。

### Immediate Brightening

光潔如新

Special ingredient can remove oxide film, which sticks on the metal surface, and so the metal surface can recover its brightness.

特別的配方能去除金屬表面的氧化層，令金屬回復光澤。

Packing:5Litres X 4bottles

Size: 39.5cmX26.7cmX30.2cm

### value for money

物超所值

Cost can be saved by using highly concentrated Bravo Lime Remover.

使用超濃縮的Bravo 去垢劑可以節省成本。

# Pro-Kit Bravo Lime Remover

## Application: (Direction of use)

1. Fill dishwasher with water after switching off the dosing equipment.
2. Add Bravo Lime Remover at a dosage of 50ml-100ml/L
3. Circulate water for 10-15 minutes,
4. Drain and inspect. Repeat if required
5. Drain and rinse thoroughly, allow to dry
6. Switch on the dosing equipment

## 應用：（使用方法）

1. 將分配器關掉後加水入洗碗碟機中；
2. 按50ml-100ml/L的比例，加入Bravo去垢劑；
3. 讓溶液循環10-15分鐘；
4. 排出溶液後再檢查，如有需要重覆以上步驟；
5. 排出所有溶液後再用水徹底沖洗，讓其風乾；
6. 開啓分配器。

## Specifications

### Active Ingredients:

<b>Phosphoric acid</b>	<b>1%-10%</b>
<b>Hydrochloric acid</b>	<b>5%—15%</b>
<b>Surfactant</b>	<b>&lt; 5%</b>
<b>Color:</b>	<b>Green</b>
<b>Fragrance:</b>	<b>Specific odor</b>
<b>PH:</b>	<b>&lt; 3%</b>
<b>Density at 20 degrees Celsius:</b>	<b>0.9-1.5</b>
<b>Chemical Stability:</b>	<b>Avoid High Temperature</b>

## Safe Handling:

Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product

## Storage Information

Store this product in the original container at room temperature